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Írásbeli választ igénylő kérdés

Lezsák Sándor
az Országgyűlés elnökének jogkörével rendelkező alelnöke részére
Budapest
HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igény/ő kérdést kívánok
benyújtani Németh Lászlóné (Nemzeti Fejlesztési Minisztérium) Miniszter
Asszonynak a következő címmel :

Mikor és milyen forrásból épülhetne meg a számos szempontbó l
szükségszerűnek minősíthető autópálya le/felhajtó Kunszálláson ?

Hosszú évek óta van napirenden a kunszállási autópálya le/felhajtó ügye . A helyi lakoso k
és az önkormányzat folyamatosan szorgalmazzák megépítését . A község határában
található – csaknem közvetlenül az autópálya mellett! -Júlia malomban őrlik meg az ország
gabonatermelésének mintegy 13,5%-át . Ez az jelenti, hogy Kunsálláson keresztül, a
község útjain évente több mint 150 .000 tonna gabonát szállítanak. Ez a terhelés még
tovább növekedhet további gabonatárolók építésével .
A fentieken túlmenően még több cég termel olyan árukat – fagyasztott pékáru, tészta ,
tojás hatalmas mennyiségben - melyek elszállítása további jelent ős terhelést ró a község
útjaira, de ezen túlmenően kifejezetten balesetveszélyes is a kamionok, teherautó k
közlekedése a község főutcáján, az iskola közelében haladva különösen a települé s
gyermekei vonatkozásában .
A település főutcáján elhaladó kamionok nem csak balesetveszélyesek, hanem jelent ős
zaj- és környezetszennyezési terhelést is jelentenek, valamint egyértelm űen károsítják a
főutca épületeit, amit bizonyítanak az út menti házak falának repedései .
Az utóbbi időben elterjedt hírek szerint a Kormányzat hamarosan be kívánja vezetni a
kilométer-használat utáni autópálya díjakat . Nos ha megépülne az autópálya le/felhajtó
Kunszálláson, akkor ezt a lehetőséget bizonyára kihasználó kamionok, teherautók ezutá n
több kilométert futnának az autópályán, ami ez esetben többletforrást jelenthetne a
költségvetés számára .
Mindezek alapján tisztelettel várom válaszát és természetesen értelemszer űen segítségét a
kunszállási autópálya le/felhajtó mielőbbi megépítésében . Mindkettőt előre is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2012 . április 16.

Tisztelettel :
n Levente
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